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Protokół z XXVIII sesji 

Rady Gminy w Przewozie 

w dniu 24 marca 2022 r. 

Pkt 1. Otwarcie obrad XXVIII sesji Rady Gminy w Przewozie.  

 Przewodnicząca rozpoczęła obrady o godzinie 10.04. W momencie rozpoczęcia na sali 

obecnych było 14 radnych.  

 Obecność w momencie rozpoczęcia obrad przedstawiała się następująco: 

1. Jarosław Borkowski 

2. Angelika Hic 

3. Krzysztof Karlikowski nieobecny 

4. Adam Klisowski 

5. Dariusz Kokosza 

6. Edyta Krasuska 

7. Marian Kutasiewicz 

8. Joanna Ostaszewska 

9. Monika Pankowska 

10. Adrian Przybyłek 

11. Krzysztof Serwatka 

12. Grzegorz Stachera 

13. Zbigniew Staniek 

14. Bogusława Szlachetka 

15. Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

Pkt 2. Uchwalenie porządku obrad XXVIII sesji Rady Gminy w Przewozie. 

 Wójt wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad dwóch uchwał: 

- w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/150/2021 Rady Gminy w Przewozie z dnia 23 grudnia 

2021 r. w sprawie budżetu Gminy Przewóz na 2022 r. 

- w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/149/2021 Rady gminy w Przewozie z dnia 23 grudnia 

2021 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2022 – 2025.  

Głosowano w sprawie: 

Uchwalenie porządku obrad XXVIII sesji Rady Gminy w Przewozie wraz ze zmianami 

zaproponowanymi przez wójta.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (14) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Adam Klisowski, Dariusz Kokosza, Edyta Krasuska, 

Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof 

Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Karlikowski 

Pkt 3. Przyjęcie protokołu z XXVII sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Na sali wyłożony został projekt protokołu z XXVII sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Radni nie zgłaszali uwag.   

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXVII sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Adam Klisowski, Dariusz Kokosza, Edyta Krasuska, 

Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof 

Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Karlikowski 

Pkt 4. Interpelacje i zapytania. 

Radny Jarosław Borkowski złożył zapytanie z prośba o postawienie, przy z jeździe 

z drogi głównej,  tabliczki kierunkowej do posesji nr 6, 8, 10A, 12, 14A na ul. Sportowej 

w Przewozie.  

Radna Katarzyna Zdybowicz – Wójcik złożyła dwie interpelacje. Jedna dotyczyła 

wyjaśnienia na jakim etapie jest realizacja budowy sieci kanalizacji sanitarnej w Piotrowie. 

W drugiej interpelacji radna zwróciła się z prośbą o udzielenie informacji na temat 

pozyskania przez gminę środków  w ramach programu „wsparcie dzieci z rodzin 

popegeerowskich w rozwoju cyfrowym – granty PPGR”. 

Pkt 5. Sprawozdania z działalności Rady Gminy w Przewozie oraz jej Komisji Stałych. 
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Radni nie zgłaszali uwag do przedstawionych sprawozdań.  

Pkt 6. Informacja z działalności Wójta Gminy Przewóz od 26 stycznia do 24 marca 2022 

r. 

Wójt przedstawił informację z działalności wraz ze stosownym komentarzem.  

Ponadto wyświetlona została prezentacja multimedialna z zakresu poczynionych 

inwestycji na terenie gminy Przewóz w latach 2018 – 2022. Kwota pozyskanych środków 

przez ten czas to 11.946.00,00 zł. Natomiast wkład własny na realizację zadań na dany 

moment wynosi 2.440.000,00 zł. 

W najbliższym czasie przewiduje się rozpoczęcie remontu budynku remizy OSP 

w Dąbrowie Łużyckiej. Prace obejmą przede wszystkim wykonanie elewacji, prace dekarskie 

oraz wymianę stolarki okiennej. 

Odnośnie uporządkowania gospodarki ściekowej w Potoku, zapadły decyzje, 

że zostanie wybudowana sieć kanalizacyjna, która zostanie podłączona do sieci w Przewozie. 

Inwestycja obejmie również budowę kanalizacji na ul. Parkowej i Pocztowej w Przewozie.  

Radny Stachera zapytał dlaczego Starostwo Powiatowe  w Żarach nie reaguje na 

zgłoszenia i interpelacje radnych i mieszkańców gminy Przewóz.  

Wójt odpowiedział, że tłumaczone jest to brakiem funduszy.  

Przewodnicząca zarządziła przerwę, godz. 10.57 – 11.10. 

Wójt zaprezentował radnym wizualizacje na zagospodarowanie placu w centrum 

Przewozu.  

Radna Angelika Hic zapytała z jakich środków będzie wykonana ta inwestycja. 

Zdaniem radnej zagospodarowanie placu jest dobrym pomysłem, ale wybudowanie tam 

fontanny za kilkadziesiąt tysięcy złotych już nie.  

Pkt 7. Podjęcie uchwał 

a) Projekt w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków 

stanowiących fundusz sołecki. 

Projekt przedstawił sekretarz. Wyjaśnił, że oddanie głosu za uchwałą powoduje 

zagłosowanie za likwidacją funduszu sołeckiego, a jeśli radni będą głosować przeciw uchwale 

to opowiadają się za pozostawieniem funduszu jak dotychczas.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jarosław Borkowski, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz Kokosza, Edyta 
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Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, 

Grzegorz Stachera 

PRZECIW(4) 

Angelika Hic, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Serwatka 

b) Projekt w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka ochotniczej straży 

pożarnej, który uczestniczył w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub 

ćwiczeniu organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub gminę. 

Zmian w projekcie dokonuje się ze względu na zmiany w ustawie o ochotniczych 

strażach pożarnych, ze względu na które należy dostosować przepisy gminy do tych ogólnie 

obowiązujących.  

Radny Zbigniew Staniek zapytał, kto czuwa nad rozliczaniem kosztów związanych 

z wyjazdami jednostek OSP.  

Sekretarz wyjaśnił, ze w urzędzie jest osoba, która zajmuje się sprawami OSP, ale nad 

wyjazdami czuwa przede wszystkim PSP.  

Wójt powiedział, że on też ma możliwość dysponowania jednostkami na potrzeby 

gminne.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz 

Kokosza, Edyta Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, 

Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława 

Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

c) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XX/140/2017 Rady Gminy w Przewozie z dnia 

30 marca 2017 r. w sprawie określenia kryteriów drugiego etapu postępowania 

rekrutacyjnego do przedszkoli publicznych i oddziałów przedszkolnych przy szkołach 

prowadzonych przez Gminę Przewóz, liczby punktów za każde z tych kryteriów oraz 

dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia. 

Sekretarz wyjaśnił, że odstępuje się od jednego z kryteriów przy drugim etapie 

postepowania rekrutacyjnego. Nie będzie już punktu odnośnie deklarowanego pobytu dziecka 

w przedszkolu powyżej pięciu godzin. Spowodowane jest to tym, ze rodzic deklarował 
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ośmiogodzinny pobyt dziecka w placówce tylko po to, żeby przejść rekrutacje, a później 

dziecko było faktycznie odbierane po pięciu lub sześciu godzinach.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz 

Kokosza, Edyta Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, 

Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława 

Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

d) Projekt w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w gminie Przewóz na lata 

2022 - 2025. 

Projekt przedstawił sekretarz. Podjęcie nowego regulaminu wynika z nowelizacji 

ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. Zapisy tej ustawy 

zobligowały samorządy do podjęcia nowych gminnych programów, które będą obowiązywały 

od 1 kwietnia roku bieżącego i mogą być uchwalane na okres 4 lat.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz 

Kokosza, Edyta Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, 

Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława 

Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

e) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr IX/47/2011 Rady Gminy w Przewozie z dnia 21 

czerwca 2011 r. w sprawie zasad przyznawania i ustalania wysokości diet dla sołtysów 

oraz zwrotu kosztów podróży służbowych sołtysów i członków rad sołeckich. 

Projekt przedstawił sekretarz. Propozycje diet po podwyżce to kwoty 150,00 zł oraz 

180,00 zł. Różnice w wysokości diet wynikają z liczby mieszkańców danego sołectwa. 

Radna Angelika Hic zaproponowała, aby zaproponowane stawki podwyższyć jeszcze 

o 50,00 zł.  

Wójt powiedział, że na dany moment mogą zostać przyznane tylko takie kwoty. Nie 

wiadomo czy znajdą się pieniądze na jeszcze wyższe stawki.  
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Radna Monika Pankowska zaproponowała, że jeśli nie można zwiększyć 

proponowanych kwot to może powinno się wprowadzić wynagrodzenie za wypożyczanie 

świetlić. Ponieważ co niektórzy sołtysi mają naprawdę dużo pracy bo zdarza się, że wynajęcia 

są co tydzień. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Borkowski, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta Krasuska, Marian 

Kutasiewicz, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, 

Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

PRZECIW (3) 

Angelika Hic, Dariusz Kokosza, Joanna Ostaszewska 

f) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/150/2021 Rady Gminy w Przewozie 

z dnia 23 grudnia 2021 r. w sprawie budżetu gminy Przewóz na 2022 r. 

Projekt przedstawiła pani skarbnik. Zmiany dotyczyły wprowadzenia do budżetu 

środków przekazanych przez Nadleśnictwo Wymiarki jako darowiznę dla sołectwa Sanice – 

2.000,00 zł, zwiększenia środków na zakup agregatu prądotwórczego – 15.000,00 zł, 

rewitalizacja parku w Przewozie – 25.000,00 zł, remont c.o. w szkole w Przewozie – 9.471,00 

zł. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz 

Kokosza, Edyta Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, 

Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława 

Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

g) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/150/2021 Rady Gminy w Przewozie 

z dnia 23 grudnia 2021 r. w sprawie budżetu gminy Przewóz na 2022 r. 

Zmiany w budżecie dotyczą zmniejszenia wydatków w rozdziale gospodarka ściekowa 

i ochrona wód. Natomiast zwiększenie wydatków dokonano w związku z rewitalizacja parku 

w Przewozie. 

Wyniki głosowania 



7 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz 

Kokosza, Edyta Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, 

Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława 

Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

h) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/149/2021 Rady Gminy w Przewozie 

z dnia 23 grudnia 2021 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 

2022 - 2025. 

Zmiana WPF jest odzwierciedleniem zmian wprowadzanych  w budżecie w danym 

roku. Zmieniono zatem wartości przyjęte w WPF gminy na lata 2022 – 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz 

Kokosza, Edyta Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, 

Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława 

Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

Pkt 8. Sprawy różne. 

Salę opuścili radna Monika Pankowska oraz radny Krzysztof Serwatka. 

Radna Katarzyna Zdybowicz – Wójcik zwróciła się z prośbą o wyrównanie 

nawierzchni drogi w pobliżu bloków nr 31 i 32 oraz o naprawę nawierzchni ażurowej na 

drodze przy garażach obok bloku nr 31 w Piotrowie.  

Radna Edyta Krauska zwróciła się z prośbą o przycięcie gałęzi drzew przy drodze 

wojewódzkiej oraz naprawę nawierzchni tej drogi wraz z poboczami, na odcinku 

przebiegającym przez miejscowość Potok. 

Radna Katarzyna Zdybowicz – Wójcik zapytała jak sprzedają się działki na ul. 

Kolejowej w Przewozie.  

Wójt odpowiedział, że na chwilę obecną zostały sprzedane dwie działki. Wójt nie 

planuje obniżać cen tych działek.  

Radna Bogusława Szlachetka poprosiła o ponowne ponaglenie firmy, która jest 

odpowiedzialna za zniszczenie dróg gminnych, dojazdowych do pól w Mielnie, o ich 
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niezwłoczne naprawienie. Za chwilę rolnicy z tej miejscowości będą chcieli wyjechać na 

swoje pola, a nie będzie dojazdu.  

Radna wnioskowała także o naprawę nawierzchni drogi powiatowej w Straszowie 

przy posesji nr 17. 

Radny Grzegorz Stachera podziękował strażakom ochotnikom z terenu gminy, za ich 

niezawodność i sprawność w przeprowadzaniu akcji podczas ostatnich wichur.  

Pkt 9. Zamknięcie obrad XXVIII sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Przewodnicząca zakończyła obrady o godzinie 12.08 

 

       Przewodnicząca Rady Gminy 

              Bogusława Szlachetka 

 

 

 

Protokołowała Magdalena Mikitiuk 

 


